

上海海洋大学学术型研究生参加学术活动考核表

Shanghai Ocean University Academic Activity Assessment Form of Academic Track Graduate Student
	姓名

Name
	
	学号

Student ID
	
	专业

Major
	

	学院

College
	
	导师

Supervisor
	
	攻读学位

Degree
	○硕士 Master

○博士 PhD
	学制

Duration
	

	做学术报告  （Ⅰ类：在国内外专业学术会议或校（院）研究生学术论文报告会上做口头报告或墙报或论文（研究生为第一作者或导师为首的第二作者）被收录会议论文集）

Academic Presentation  (Category I: Delivering an oral presentation, poster presentation, or having a paper included in the conference proceedings (where the postgraduate is the first author, or the second author with the supervisor as the leading one) at a professional academic conference either domestically or internationally, or at the university/college graduate academic paper presentation session.)

	学术报告题目

Title of Academic Presentation
	学术会议名称

Name of Academic Conference
	报告日期

Report Date
	获奖或其他说明

Awards or other Notes

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	参加学术活动  （Ⅱ类：参加专家学术讲座、国内外专业学术会议；Ⅲ类：参加以学校或学院（联合培养单位）为单位组织的研究生学术研讨）

Participation in Academic Activities  (Category II: Attending expert academic lectures or domestic/international professional academic conferences; Category III: Participating in graduate academic seminars organized by the university, college, or joint training institutions.)

	学术活动名称

Title of Academic Event
	日期

Date
	主办单位

Organizer
	类别

Category
	说明

Notes

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	学术活动名称

Title of Academic Event
	日期

Date
	主办单位

Organizer
	类别

Category
	说明

Notes

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	Ⅰ类学术活动

Academic Event Category I
	共        次

其中研究生论文报告会   次

             in total, including    graduate thesis/dissertation report
	Ⅱ类学术活动

Academic Event Category II
	共   次

      in 

total
	Ⅲ类学术活动

Academic Event Category III
	共      次

      in total

	综合评定总成绩

Overall Assessment Grade
	○优       ○ 良      ○中      ○及格      ○不及格

(Excellent   (Good    (Average  (Pass       (Fail

	学院（联合培养单位）负责人

Head of the College (Joint Training Institution)
	签字（盖章）：

Signature(Stamp):
日期：

Date:


备注：1、学术活动为学术型研究生的必修环节（2学分），须在预答辩前两个月全部完成。

参加各类学术活动具体要求参照《上海海洋大学关于学术型研究生参加学术活动的规定》执行。

Notes:

Academic activities are a mandatory component (2 credits) for academic graduate students and must be fully completed at least two months prior to the pre-defense.

Specific requirements for participation in various academic activities shall comply with the Regulations of Shanghai Ocean University on Academic Activities for Academic Graduate Students.
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